
Formandsberetning året 2020-2021: 

 

Igen i år har vi udskudt generalforsamlingen pga. Corona til d. 20. sep. 

Af samme grund blev der ingen fastelavnsfest. Der har været vejfest d. 21. aug. med pæn tilslutning. Dog 

kunne der være mange flere i vores store nye telt. 

I året har vi fået fibernet i vejen til stor nytte for de tilmeldte beboere. Kim vil orientere nærmere om status 

ved generalforsamlingen. 

Der har i vinter været behov for saltning af vejen. Det vil vi også gøre til næste vinter om nødvendigt. Det er 

Hasse, der har kontakt til vejmanden. 

Græskanterne til asfalten bedes alle selv vedligeholde. Det er vigtigt for at kunne bevare asfalten. 

Hjertestarteren, der sidder i carporten hos nr. 26, har vist ikke været i brug. Ved given lejlighed vil vi få 

afholdt kursus i brug af starteren. Nærmere ved Lars Frank. 

Ved vores bestyrelsesmøder, har vi talt meget om fældning af store træer. Vi vil meget gerne finde en 

forstmand el. lignende, der kan rådgive/hjælpe beboerne omkring vedligeholdelse af vores grunde.   

Det er jo til glæde for alle, at vi bevarer Tvingsbakkens skovlignende udtryk. Det er måske også derfor vi bor 

her. Det er således vigtigt, at man fælder med omtanke og ikke bare rydder det hele. 

Fæld med omtanke og plant nyt. 

Hastigheden på vores vej er stadigvæk alt for høj. Der er for mange, der ikke tænker på 40 km/t. Desværre 

er det både beboere og andre, der kører for stærkt. Vi mener, at det bliver nødvendigt med 

hastighedsdæmpende foranstaltninger. Desværre. Forslag modtages gerne. 

Jeppe nr. 4 vil orientere om legepladsen. 

Endnu engang hjerteligt velkommen til de nye beboere. Vi håber, at I vil falde til og nyde vores dejlige 

omgivelser. 

Tak til alle i bestyrelsen for et godt og konstruktivt samarbejde. 

Pbv/Niels Seehusen. 

   


